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Book Condition: New. Publisher/Verlag: Dell | Mitch McDeere, erfolreicher Absolvent der juristischen Fakultät von Harvard, bekommt seinen
Traumjob bei der exklusiven Anwaltsfirma Bendini, Lambert & Locke in Memphis. Er stürzt sich in die Arbeit und hat Erfolg. Aber schon bald stellt er
Ungereimtheiten fest: Den fünFen Stock des Unternehmens darf niemand betreten, er selbst fühlt sich rund um die Uhr beschattet, zwei Kollegen
kommen auf mysteriöse Weise ums Leben, das FBI zeigt Interesse für die Vorgänge in der Kanzlei. Mitchs Traumjob wird allmählich zum Alptraum.
At the top of his class at Harvard Law, he had his choice of the best in America. He made a deadly mistake. When Mitch McDeere signed on with
Bendini, Lambert & Locke of Memphis, he thought he and his beautiful wife, Abby, were on their way. The firm leased him a BMW, paid oI his school
loans, arranged a mortgage and hired him a decorator. Mitch McDeere should have remembered what his brother Ray -- doing fiFeen years in a
Tennessee jail -- already knew. You never get nothing for nothing. Now the FBI has the lowdown on Mitch&apos;s firm and needs his help. Mitch is
caught between a rock and a hard place, with no choice -- if he wants to live. | Format: Paperback | Language/Sprache: english | 245 gr | 174x106x27
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